
Motion till riksdagen 

1988/89:T709 

av Anna Woblin-Andersson (c) 
Fyravgiftens användning 

I budgetpropositionens bilaga 8, punkJ E 5 säger föredraganden angående 
Handel flottans kultur- och fritidsråd bl.a. följande: 

Det förhållandet att fyravgifterna är trafikberoende kan medföra att 
avräkningen på högst 9 % (av fyravgifterna) inte blir tillräcklig för finan
siering av HKF:s budgeterade verksamhet. Jag förordar därför att regering
en, om så krävs, får göra avsteg från den gällande procentavräkningen för 
finansieringen av H KF:s verksamhet för budgetåret 1989/90. 

Att finansiera de ombordanställdas mycket berättigade krav på en världsom
spännande kulturverk amhet, t.ex. tillgång till film och böcker, genom 
fyravgifter har alltid varit en något egendomlig konstruktion. Systemet är 
de utom sådant. vilket framgår av texten i budgetpropositionen, att ju färre 
fartyg som trafikerar våra farleder, desto större riskerar avgiften att bli. 

Även om det för dagen kan vara svårt att finna ett annat sätt att finansiera 
HKF:s verksamhet anser jag att det inte är rimligt att mer än 9 % av 
fyravgifterna ska gå till denna verksamhet. Det är orimligt ur både 
konkurrens- och rättvisesynpunkt för den miljövänliga, energisnåla sjöfarten 
gentemot andra transportgrenar. 

Hemställan 

Med hänvi ning till det anförda hemställs 
att rik dagen uttalar att avräkningen mot fyravgifterna till HKF:s 

verk amhet inte får över tiga 9 %. 

Stockholm den 25 januari 1989 

Anna Wahlin-Anderssan (c) 
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